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Præsentation af Ole Vinberg Larsen  

 
Da jeg desværre ikke har mulighed for at deltage i generalforsamlingen, selv om jeg stiller op som 
formandskandidat, finder jeg det passende, at jeg her præsenterer mig selv. 
 
Jeg er 75 år, uddannet som jurist, hvor jeg har gjort tjeneste i det offentlige i mere end 40 år. Jeg har haft 
sommerhus her siden 1988 og har boet her fast siden december 2022. Jeg kommer dagligt rundt i 
området ofte i følgeskab med min kongepuddel. 
 
Mit mål med formandsposten er at fortsætte det gode arbejde, som Jørgen Klitten har udført med at 
samle foreningen. Naturligvis med respekt, at de beslutninger, som er vedtaget på foreningens 
generalforsamlinger. 
 

Ole Vinberg Larsen 
  
 
Kommentar: 
 
Ole har loyalt arbejdet som bestyrelsesmedlem for foreningen igennem flere år, og bestyrelsen har trukket på 
hans juridiske ekspertise, ligesom han har ’tilladt’ sig at bringe sund fornuft ind i bestyrelsens debatter. 
 
Samtidig er det ubetinget en fordel for foreningen, at have en formand der bor i området. 
 
Jeg medgiver ham min bedste anbefaling, og overlader trygt roret til ham. 
 
         Jørgen Klitten – afgående formand 

 


